

FRIYADH
**Food
TRUCKS**
PARK



RIYADH Food TRUCKS PARK



The Riyadh Food Truck Festival connects local and international cultures by hosting the best food trucks from around the world in one place, with different flavors to suit all tastes.

مهرجان الرياض لعربات الطعام يسعى لدمج الثقافة المحلية والعالمية من خلال استضافة أفضل عربات الطعام حول العالم لخلق تجربة ترفيهية بنكهات مختلفة لتستمتعوا بأفضل المأكولات والأنشطة الترفيهية في مكان واحد.



Ms. Cheezious - Miami

DEC 21 2023



Miami's beloved food truck, ranked third on the list of the Best Food Trucks in America, offers you its signature grilled cheese sandwiches.

تقدم لكم عربة الطعام المحبوبة في ميامي، والحاصلة على المركز الثالث في قائمة أفضل عربات الطعام في أمريكا، السندوتشات المميزة بالجبن المشوي.

10/10[®] Burger.



Burger 10/10

DEC 21 2023

Mike Majlak's famous burger with its rich flavor, fresh meat, melted cheese, and locally made bread.



برجر مايك ماجلاك الشهير الذي يتميز بنكهة غنية ولحم طازج وجبنة ذائبة وخبز محضر محلياً.



Prince of Venice

DEC 21 2023

Fresh, high-quality pasta from the most luxurious Italian restaurants for the first time in a food truck.



نكهات المعكرونة الإيطالية الفخمة نقدمها بين يديكم ... مذاق لا يقاوم.





Le Camion qui Fume, Paris

DEC 21 2023

The first American-style burger truck in Paris. Queues line up for the high quality of meat and the strong taste of cheddar cheese it offers.

أول عربة برجر على الطراز الأمريكي في باريس وتزدحم عليها الطوابير لأجل جودة اللحم العالية ومذاق جبن الشيدر القوي.





Wings 'N Waffles

Wings n Waffles

DEC 21 2023



For those looking for the best chicken and waffles in the region, we offer you Wings n Waffles, coming from Los Angeles with special and unique seasonings for a distinctive combination of chicken and waffles.

للباحثين عن أفضل دجاج ووافل في المنطقة، نقدم لكم وينجز اند وافل القادمين من لوس انجلوس بتوابل خاصة وفريدة لمزيج مميز من الدجاج والوافل.



This is Hotdog

DEC 21 2023

The hotdog truck features a unique and different taste and is considered one of the best in quality. Its taste attracts visitors from all over the world.

عربة هوت دوغ تتميز بطعم فريد ومختلف وتعتبر من الأفضل جودة ومذاقًا وجاذبية للزوار من مختلف دول العالم.

RIYADH
Food
TRUCKS
PARK



HIGH JOINT



High joint

DEC 21 2023



A diverse burger food truck with new flavors of fresh meat, served with mushrooms, onions, or cheese of all kinds. You can enjoy a unique experience with your favorite orders.

عربة برجر متنوعة بنكهات جديدة من اللحم الطازج بإضافة بعض من الفطر أو البصل أو الجبن بجميع الأنواع. ستستمتع بتجربة مميزة وبالتأكيد ستجد طلبك المفضل.



Prince street pizza

DEC 21 2023

A family food truck serving a simple pizza recipe that attracts everyone's attention with its great taste.



عربة عائلية تتميز بوصفة بسيطة للبيتزا والتي تجذب انتباه الجميع بمذاقها الرائع.



MATTAR



Mattar

DEC 21 2023

Smell that? Meet the city's superior smokehouse.



هل تشم ذلك؟ هذا مطعم ماتّار، أفضل مطعم مُدخّن في المدينة.

SEOUL

STREET

Seoul Street

DEC 21 2023

Authentic Korean street food taste with a modern twist.

RIYADH
Food
TRUCKS
PARK

مذاق أصيل لطعام الشارع الكوري مع لمسة عصرية.

ugly noodles



Ugly Noodles

DEC 21 2023

Ugly Noodles is a Japanese cuisine food truck, The restaurant offers a unique dining experience with its quirky and fun atmosphere.

مطعم متنقل لطعام المطبخ الياباني، يقدم تجربة طعام فريدة من نوعها مع أجواءه المرحّة والعجيبة، مما يجعله خياراً ميسور التكلفة لأولئك الذين يبحثون عن طعام ياباني لذيذ.





Ugly Burger

DEC 21 2023

Food truck serving burgers in Middle TN. Smashed patties formed on the grill with lots of cheese and Ugly Sauce. That's how we roll.

مطعم متنقل يقدم البرغر في وسط تينيسي. يتم صنع الفطائر المستوية على الشواية مع الكثير من الجبن وصلصة "أجلي برجر" هذا أسلوبنا.

